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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 4/2018      § 44-58 
 

Tid: Tisdagen den 24 april 2018  kl. 17.30 – 17.40 

Plats: Hantverkargatan 3D Lokal: Glasbruket 

 

Justerat : 2018-04-26 
 

 

Alexander Lindholm Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter:  
Alexander Lindholm (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Joseph Zamani (S) 

Jenny Schöldin (S) 

Anders Lindell (MP) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V) 

Sophia Granswed Baat (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
 Zekiye Güler Thompson (S) 

Johan Kovaniemi (S) 

Ingela Edlund (S)   

Daniel Gustafsson (MP)  Kom till § 58 - övriga frågor och information. 

Andrea Irving (MP) 

Bwar Mert (V)  

Andreas Berglöf (M) 

Birgitta Persson (M) 

Olof Peterson (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Fredrik Månsson(SACO) 

Tjänstemän: 
Marina Högland förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Anders Berlin 

enhetschef, Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart Öström administratör samt Claudio 

Palacios administratör. 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Da Silva borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Richard Bengtsson (L) 
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§ 51 

Nybyggnad av fullstor idrottshall intill Årstafältet - Reviderat 
utredningsbeslut                                          
Dnr 08.03.01/59/2017  

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

1. Idrottsnämnden godkänner förvaltningens förslag till reviderat utredningsbeslut för 

överlämnande av projektet från fastighetskontoret till SISAB.  

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av SISAB beställa färdigställande av 

handlingar som underlag för kommande inriktningsbeslut. 

Ärendet 
För att säkerställa att relevanta aktörer i staden har en samordnad planering för att klara 

skolförsörjningen i ett växande Stockholm startade staden SAMS. Idrottsförvaltningen deltar i 

arbetet för att tillsammans med berörda aktörer samplanera behovet av idrottsanläggningar för 

både skolans och föreningslivets verksamheter.  

 

Utgångspunkten i SAMS är att de idrottshallar som är integrerade med skolan ska byggas av 

SISAB och de idrottshallar som är friliggande från skolan ska byggas av fastighetskontoret. 

Därför har SAMS styrgrupp beslutat att flytta över projektet till SISAB. Projektet för 

Årstafältets idrottshall drog igång innan det fanns en princip för vilken byggaktör inom staden 

som ska ansvara för idrottshallar i sådana fall. Fastighetskontoret överlämnar till SISAB att 

fortsatt utreda förutsättningarna för uppförande av en fullstor idrottshall invid Årstafältet. 

Arbetet innefattar även att medverka i framtagande av ny detaljplan, Årstafältet Etapp 3, som 

ska medge erforderlig byggrätt. Fastighetskontoret avslutar därmed sitt uppdrag. 

Det kommande byggandet av hallen samordnas med den skola som ingår i etapp 3 för 

Årstafältets stadsutveckling. Enligt nuvarande tidplan ska skola och idrottshall stå färdig 

2024. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Se under rubriken BESLUT. 

Framlagda förslag till beslut 

 
1) Ordföranden Alexander Lindholm m.fl. (S) samt ledamöterna Anders Lindell (MP) 

m.fl. och Mehdi Oguzsoy (V) föreslår bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

 

 

  I Tjänsten Erik Odenlid 

   Nämndsekreterare 


